
 
 
 
Aan het College van Gedeputeerde Staten 
van de Provincie Limburg 
Postbus 5700 
6202 MA Maastricht 
 
Sittard, 18 oktober 2019  

 

Betreft:  Schriftelijke vragen inzake nachtvervoer Arriva 

 

Geacht College, 

 

In het Vervoerplan 2020 van Arriva deelt de vervoerder uw College mede dat zij geen toekomst ziet in 

nachtvervoer in Limburg en dat zij zich genoodzaakt ziet om hiermee te stoppen. Het CDA betreurt het 

beëindigen van de proef, aangezien het in de nacht gebruik kunnen maken van het openbaar vervoer 

kan bijdragen aan de leefbaarheid voor jongeren in Limburg. 

 

Naar aanleiding hiervan heeft CDA-fractie de volgende vragen aan het College: 

 

1. Is het College bereid samen met Arriva onderzoek te doen naar de reden waarom het 

nachtvervoer onvoldoende werd gebruikt? 

2. Welke inspanningen heeft Arriva verricht om het openbaar vervoer in de nacht te promoten 

in de regio, met name onder jongeren en studenten? 

3. Op welke wijzen heeft Arriva gedurende de proef vorm gegeven aan het nachtvervoer? Is er 

gedurende de proefperiode ook met kleinere bussen gereden? 

4. Wat was de bezettingsgraad van de diverse lijnen van het nachtnet? 

5. Welke kosten waren er gemoeid met het nachtvervoer gedurende de proef? 

6. Is het College bereid het gesprek aan te gaan met Arriva, studentenverenigingen en andere 

belanghebbenden om te bekijken of en zo ja, aan welke vorm van nachtvervoer behoefte is en 

hoe hieraan alsnog mogelijk vorm kan worden gegeven? 

 

Namens de CDA-fractie, 

 

Wouter IJpelaar  


